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جلسه هماهنگیشهردار با پیمانکاران شهرداری زارچ برگزار شد.   

  

 ، به منظور بررسی روند امور عمرانی شهرداری در موضوعات مختلف به ویژهگزارش روابط عمومی شهرداری زارچبه    
آسفالت کوچه ها، پیاده روسازی خیابان امام(ره) و شروع به کار احداث پارک قنات و پارک بزرگ شهر جلسه شهردار با

پیمانکاران شهرداری برگزار شد.

  

شهردار زارچ در این جلسه بیان کرد:در حال حاضر آسفالت کوچه ها ، پارک قنات و پارک بزرگ شهر جنب سنتو باید   
اولویت اصلی پیمانکاران باشد.

  

محمد رضا حفیظی خاطر نشان کرد: این پروژه ها باید هر چه سریع تر به اتمام برسد و هر مشکلی در این زمینه وجود   
دارد کتبا اعلام قانونی گردد.

  

   

  

   

  

   

 1 / 2



برگزاری جلسه با پیمانکاران شهرداری زارچ

admin نوشته شده توسط
شنبه 06 آذر 1395 ساعت 14:39 - آخرین به روز رسانی شنبه 06 آذر 1395 ساعت 14:49

  

 2 / 2


